

Date: 04/07/2023

To: Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

Subject: Disclosure regarding the recent trading in the shares of Al-Firdous Holding Company (PJSC) and the observations or reservations contained in the independent external auditor's report on the company's interim financial data and statements for the third quarter of the year 2022 regarding receivables due to the company

Dear Mr. Ali,

With reference to the above subject and in response to your inquiry received on 07/04/2023 regarding the increasing trading in of the shares of Al-Firdous Holding Company to the maximum limit for several consecutive sessions, we confirm that the company does not have any operational or technical information or news related to its operations which has not been disclosed or justifies the increase in shares trading.

In response to the matter of observations or reservations contained in the independent external auditor's report on the company's interim financial data and statements for the third quarter of the year 2022 regarding the receivables due to the company, Al-Firdous Company confirms that we are studying all alternatives regarding this matter and there are no close solutions yet for now, and the company will report to The authority and the market when accessing this matter solution.

Important disclosure to shareholders/investors:

Based on the foregoing, Al-Firdous Company directs to the shareholders / investors to rely on the financial statements disclosed by the company when making the decision to invest in the company.

With kind regards,,,

Sheikh Khaled Zayed S. Al Nahayan
Chairman of the board

CC: Security and Commodities Authority

التاريخ: 2023/07/04م

السيد / حامد أحمد علي

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

الموضوع : إفصاح بشأن التداولات التي تمت مؤخراً على أسهم شركة الفردوس القابضة (ش.م.ع.) وإلى الملاحظات أو التحفظات الواردة في تقرير مدقق الحسابات الخارجي المستقل حول البيانات والقوائم المالية المرحلية للشركة عن الربع الثالث للسنة 2022 بشأن الذمم المدينة المستحقة للشركة

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه و ردا على استفساركم الوارد إلينا بتاريخ 2023.07.04 بشأن إرتفاع سهم شركة الفردوس القابضة بالحد الأعلى لعدة جلسات متتالية فإننا نؤكد أنه لا يوجد لدى الشركة أية معلومات أو أخبار تشغيلية أو فنية تتعلق بعملياتها ولم يتم الإفصاح عنها أو تبرر الإرتفاع الحاصل على سهم الشركة .

و ردا على الملاحظات أو التحفظات الواردة في تقرير مدقق الحسابات الخارجي المستقل حول البيانات والقوائم المالية المرحلية للشركة عن الربع الثالث للسنة 2022 بشأن الذمم المدينة المستحقة للشركة ، تؤكد شركة الفردوس أنها تدرس جميع البدائل حول هذا الامر قيد الدراسة و لاتوجد حلول قريبة و ستقوم الشركة بإطلاع الهيئة و السوق عند الوصول لهذا الامر .

إفصاح هام للسادة المساهمين/المستثمرين:

بناء على ما تقدم تتوجه شركة الفردوس إلى السادة المساهمين/المستثمرين بضرورة الاستناد الى البيانات المالية المفصح عنها من الشركة عند اتخاذ قرار الاستثمار بالشركة.

وتقبلوا فائق التقدير والاحترام،،،

الشيخ خالد بن زايد بن صقر آل نهيان

رئيس مجلس الإدارة



نسخة إلى السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع